
 
 

 
 

 

 

 

 

Tilstede: Bestyrelsesmedlemmerne Birgit Thejls (BT), Sten Emborg (SE), Jan Bredde An-
dersen (JBA), Henrik Sieling (HSI), Jens Rosengaard (JR) Leif Jørgensen (LJ), Henrik 
Sengeløv (HSE), Erik Kragh-Hansen (EKH) og suppleant Kirsten Danø (KD) og Peter 

Clemmensen (PC). 
 
Afbud: Ingen. 

 
Dagsorden: 
 

1) Opsamling og godkendelse af referat fra sidste møde 
2) Meddelelser siden sidst: 

- Post og meddelelser 
- Ind og udmeldelser 

3) Økonomi og nyt fra kassereren: 
- Status 
- Andre sager 

4) Havnelavet: 
- Norreco sagen 
- Andre sager 
- Økonomi 
- Forberedelse af generalforsamlingen (og fremtiden) Fælles med pkt. 5. 

5) Sager til behandling: 
- Andre sager? 
- Forberedelse af generalforsamlingen (og fremtiden) Fælles med pkt. 4. 

6) Nyt fra udvalg: 
- Pladsudvalget 
- Driftsudvalget 
- Husudvalget 
- Bladudvalget 
- Web-udvalget og ny hjemmeside 
- Sejlskolen 
- Kapsejladsudvalget 
- Festudvalget 
- Nordreklubhusudvalget 
- Lokalpolitisk udvalg  

7) Planlægning af kommende aktiviteter 
 
 
Referat: 
 

Ad 1: Opsamling og godkendelse af referater fra sidste møder: 

 
Referaterne nr. 24 var godkendt pr. mail og blev underskrevet. 

 

 Referat af bestyrelsesmøde nr. 25, 

d. 13. januar 2011. 
 

19. jan. 2011. 



 

  Side 2 

Ad. 2: Meddelelser siden sidst: 

 

Post & meddelelser: 
 
• Modtaget faktura (klagegebyr) i Norreco sagen. Det blev jf. pkt. 4 besluttet ikke at 

betale den, hvorved klagen bortfalder. 
 
• Igen er opkrævning for vinterplads kommet retur fra en bådejers postboksadresse. SE 

kontakter vedkommende, rejser krav om betaling, krav om anden betalingsform og 
beder samtidig om kopi af bådens forsikringspapirer. 

 

Ind og udmeldelser: 

 
• Modtaget ønske om aktivt medlemskab fra Sten Mainz Rode blev imødekommet. 
 
• Der er flere henvendelser og sager vedrørende fælles ejerskab af både, omhandlende 

klubbens regler og de flere ejeres rettigheder og pligter. Efter en drøftelse besluttede 

klubben at fastholde gældende (stramme) regler og deres fortolkning, da vi aldrig vil 
kunne udvikle et retfærdigt regelsæt, der tager høje for alle forhold. 

 
JBA udarbejder artikel til hjemmesiden, der trækker reglerne op i forlængelse af den 
stiftende generalforsamlings diskussioner og beslutninger, herunder, at der er ydet 
mulighed for amnesti som overgangsordning.  

 

Ad 3: Økonomi og nyt fra kassereren: 

 
Status: 

 
SE omdelte og fremlagde en aktuel status, der ikke viste noget nyt og blev taget til efter-
retning. 
 

Andre sager: 

 
SE oplyste, at klubbens formue og det løbende driftsoverskud er ”investeret” som beslut-

tet på sidste møde. Dette blev taget til efterretning. 
 
Ad. 4: Havnelavet: 

 
Norreco sagen: 

 

HSE orienterede bestyrelsen om det afholdte møde med Norreco og By & Havn d. 11/1. 
Der er udarbejdet referat af mødet. HS’s vurdering er, at vi har fået indsigt i projektet, 

samt alle de garantier der er muligt. HS indstiller derfor at klagen trækkes tilbage. Dette 
tilsluttede bestyrelsen sig. 
 

Det blev endvidere drøftet at bruge anledningen til at bede By & Havn om en drøftelse at 
havnens fremtid i forlængelse af at vores uopsigelighed udløber 1/1 2014. BT kontakter 
dem om muligheden for en uformel drøftelse? 
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Andre sager: 

 
• HSE og HSI samler op på forhandlingen med JJB, så tillægget til aftalen bliver gjort 

færdig om underskrevet. I den forbindelse blev det oplyst, at HS revisoren efterlyser 

dokumentation på vores ejerskab af den ½ traktor. 
 
• HSE oplyste, at indretning af forpladsen og flytning af pavillonerne går i gang når 

sneen er væk. 
 
• HSE oplyste at By & Havn havde henvendt sig for at etablere et samarbejde om ud-

skiftning af alle pæle i Sundkrogen, inden sejlsæsonen starter, til jernbaneskinner 
med plastovertræk og fortøjningskroge. 

 

Bestyrelsen besluttede at JBA igangsætter en hurtigt arbejdende gruppe, med KvS 
deltagelse, der formulerede og oplistede alle vores krav og ønsker til en nyindretning 
af havnen, samt aftaler dato for drøftelser med By & Havn, hvor vi forsøger at få ind-
flydelse og så mange ønsker som muligt gennemført. 

 

Økonomi: 

 
JR fremlagde udkast til budget 2011. Bestyrelsen behandlede budgettet med udgangs-
punkt i nødvendige og moderate stigninger, herunder at følgende skal indgå: 
 

- Justerede indstillinger fra udvalgene 

- Køb af ny traktor 
- Den planlagte reparation af kranen 
- Vedligeholdelse af kran og traktor (må kunne minimeres?) 

 
I overslag oplyste JR, som konklusion på drøftelsen, at regnskab 2010 ville lande på ca. 
kr. 2,2 mil. kr. og at budget 2011 ville lande på ca. 2,4 mil. kr. 

 
Forberedelse af generalforsamling: 

 
Blev drøftet under pkt. 5 i sammenhæng med ditto for SKK. 
 

Ad. 5: Sager til behandling: 

 
Andre sager: Intet. 
 
Forberedelse af generalforsamlingen: 

 

Udgangspunktet for drøftelsen var i hvilket omfang vi kan/vil overføre HS opgaver til 
SKK, samt havnefogdens opgaver og placering i organisationen. Efter en omfattende, 
men noget ustruktureret drøftelse beslutte bestyrelsen at følgende oplæg skulle udarbej-

des inden næste bestyrelsesmøde:  
 



 

  Side 4 

• Om mulighederne for rationalisering og organisering af økonomi og administration i 
HS og SKK? Ved JR og SE. 

 
• Om muligheden for nye neddroslede arbejdsformer i HS? Ved BT. 
 

• Om organisering og placering af Havnefogdens arbejdsopgaver og samspil med orga-
nisationen. Ved JBA og HSI. 

 

• Herudover må bestyrelsen gerne gøre sig overvejelser om nye kandidater til bestyrel-
sesarbejdet i HS og SKK; herunder i hvilket omfang vi kan gøre brug af oplysningerne 
i Winkas? BT udsender udtræk som oplæg. 

 
Ad. 6: Nyt fra udvalg: 

 

Pladsudvalget: Intet. 
 
Driftsudvalget: Intet. 
 
Husudvalget: Intet. 

 
Bladudvalget: 
 
KD oplyste, at man var i forhandling med en ny redaktør! 
 
Web-udvalget og ny hjemmeside: 

 
I sidste referat skrev vi: Der blev konstateret usikkerhed i bestyrelsen om forventninger-
ne er at alle skal arbejde som små ”webmastere”, eller er ansvarlige for at levere stof til 

en webmaster og et udvalg? Bl.a. JBA siger fra overfor førstnævnte. Det blev aftalt at BT 
snakker afklarende med Allan. 
 

BT har nu snakket med Allan, der beroliger at bestyrelsen ikke være små webmastere, 
men blot stofleverende og medtænkende på udvikling af siden og målretning af infoen til 

medlemmerne. Webudvalget (og bestyrelsen) arbejder videre på dette grundlag. 
 
Sejlskolen: Intet. 

 
Kapsejladsudvalget: Intet. 
 
Festudvalget: Intet. 
 
Lokalpolitiskudvalg: Intet. 

 
Nordreklubhusudvalget: Intet. 
 

Ad. 7: Planlægning af kommende aktiviteter:  
 
Bestyrelsen har planlagt følgende faste aktiviteter i 2011: 
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• Generalforsamling i HS:  17. marts 
• Generalforsamling i SKK:  14. april 
• Standerhejsning:   30. april (alternativt d. 7. el. 8. april?) 
• Pinsetur: 
• Sommerfest:    27. august 
• Bomlukkeren (skal have nyt navn): 24. september 
• Fiskekonkurrence:   8. oktober 
• Andespil:     5. november 
• Standernedhaling:   20. november 
• Klubbens fødselsdagsfest:  26. november 
• Nytårskur:    1. januar 2012 
 
Kommende mødedatoer: 

 

Følgende mødeplan for bestyrelsen i 2011 er besluttet: 
 

Mødedato:  Forplejning: 
    
   (bestyrelsen takker JBA for dejlig mad d. 13/1 …) 
10/2   Henrik Si 
10/3   Birgit 
GF-HS 17/3 

7/4   Henrik Se 
GF SKK 14/4 
12/5   Sten 

9/6   Erik 
11/8   Jens 
8/9   Jan 

13/10   Peter 
10/11   Ny suppleant 
8/12.   Leif 

 
Ad. 8: Eventuelt:  

 

Intet. 
 
 

Referent Henrik Sieling 
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Referatet – bestående af i alt 6 sider inkl. denne - er godkendt ved bestyrelsens 

underskrifter på førstkommende bestyrelsesmøde d. 10/2 2011: 

 
 
 

 
_______________________  ________________________ 
Formand Birgit Thejls   Næstformand Henrik Sengeløv 

 
 
 

_______________________  ________________________ 
Kasserer Sten Emborg.   Pladsudvalgsformand 

Jan Bredde Andersen 
 
 

 
_______________________  ________________________ 
Sekretær Henrik Sieling   Bestyrelsesmedlem 

Erik Kragh-Hansen 
 
 

 
_______________________  ________________________ 
Bestyrelsesmedlem    Bestyrelsesmedlem 

Leif Jørgensen    Jens Rosengaard 
 
 

 
_______________________  __________________________ 

Suppleant Peter Clemmensen  Suppleant Kirsten Danø                                                                                                                                                                                 


